
ROMÂNIA

COMUNA VITOMIREŞTI, JUDEŢUL OLT
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI VITOMIREŞTI

PRIMĂRIA

Str. Libertăţii nr. 149,  tel. 0249 46 93 14,  fax : 0249 46 93 36

PROCES - VERBAL
Încheiat azi 17.08.2012

Are loc şedinţa ordinară a Consiliului Local Vitomireşti, convocată prin
dispoziţia primarului cu nr. 115/10.08.2012, la care participă un număr de 11
consilieri, viceprimar, secretar şi alţi invitaţi.

A fost pus la dispoziţia consilierilor locali procesul-verbal, încheiat la
şedinţa anterioară, pentru ca după supunerea la vot să fie aprobat şi semnat de
către preşedintele de şedinţă şi de secretarul localităţii.

Domnul consilier Tomescu Gheorghe dă cuvântul domnului primar pentru
a prezenta proiectul ordinei de zi.

Primarul localităţii prezintă proiectul ordinei de zi:
1. Proiect de hotărâre cu privire la – Rectificare buget de venituri şi

cheltuieli 2012.
Iniţiator – primarul localităţii Popescu Adam.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de consilier Aneta

Boştinaru.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local

Vitomireşti.
2. Proiect de hotărâre cu privire la – Repartizarea consilierilor locali

pe sate şi cătune.
Iniţiator – primarul localităţii Popescu Adam.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de viceprimar Popescu

Adam.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local

Vitomireşti.
3. Întrebări, interpelări, propuneri.
Se supune la vot proiectul ordinei de zi, fiind aprobat cu 11 voturi

,,pentru’’.
Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Tomescu Gheorghe, preia

lucrările şedinţei ordinare, dând cuvântul primarului localităţii pentru a prezenta
primul punct scris pe ordinea de zi .

Punctul 1 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –
Rectificare buget de venituri şi cheltuieli 2012.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.



Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Tomescu
Gheorghe,  menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de
specialitate.

Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –
preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 16.08.2012 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Rectificare buget de venituri şi cheltuieli 2012, consideră
că  s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită
Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la Rectificare buget de venituri
şi cheltuieli 2012.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 16.08.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Rectificare
buget de venituri şi cheltuieli 2012, consideră că s-a întocmit cu respectarea
legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu
privire la Rectificare buget de venituri şi cheltuieli 2012.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – Nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 11 voturi

,,pentru’’.
Punctul 2 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –

Repartizarea consilierilor locali pe sate şi cătune.
Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Tomescu

Gheorghe,  menţionează ca se va face prezentarea avizelor comisiilor de
specialitate.

Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –
preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 16.08.2012 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Repartizarea consilierilor locali pe sate şi cătune,
consideră că  s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită
Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la Repartizarea consilierilor
locali pe sate şi cătune.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 16.08.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la
Repartizarea consilierilor locali pe sate şi cătune, consideră că s-a întocmit cu
respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte
hotărârea cu privire la Repartizarea consilierilor locali pe sate şi cătune.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.



Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –
preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – Nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre, fiind aprobat cu 11 voturi

,,pentru’’.
3. Întrebări, interpelări, propuneri.
Se înscriu la discuţii domnii consilieri Pîrcălăbelu Gheorghe, Drăguşin

Ştefan şi Ene Gheorghe.
Domnul consilier Pîrcălăbelu Gheorghe întreabă de ce nu se

achiziţionează o pompă pentru apă, de ce nu acordăm un ajutor de înmormântare
pentru Cosmescu Gheorghe, de ce sunt 6 milioane alocate Căminului Cultural.
Întreabă de asemenea cum putem aduce la cunoştinţă Consiliului judeţean în
legătură cu porţiunea de asfalt neplombat în punctul Brătuleşti.

Domnul viceprimar răspunde domnului Pîrcălăbelu că s-a adus de
domnul Idoraş o pompă de apă şi în acest moment funcţionează şi al doilea puţ.

Referitor la Cămin, banii sunt alocaţi pentru tot proiectul.
Domnul Drăguşin Ştefan solicită primarului să ia măsuri privind licitaţia

la proiectul de apă şi să se aibă în vedere pietruirea drumurilor.
Domnul Ene Gheorghe spune că mai sunt câteva săptămâni până la

începerea anului şcolar şi doreşte să se ia măsuri la parterul blocului de locuinţe
sociale privind condiţii normale de canalizare şi apă curentă.

La nivelul şcolii vrem să montăm 4-5 camere de luat vederi pe exterior şi
să transferăm paznicul către zi şi alte atribuţii. De asemenea, solicită
consilierilor locali să îndrume cetăţenii pentru informare la şcoală privind
mutarea ciclului primar de la Dejeşti la Vitomireşti. Cer să se aducă un camion
de piatră la râpă Stănuleasa şi instalarea unui tub şi a unui parapet pentru a nu
intra apa sub asfalt.

Domnul viceprimar pentru plombare nu mai vin acum cei de la Consiliul
Judeţean, singura soluţie ar fi să luăm de la covorul asfaltic şi să transferăm
pentru plombare.

Canalizarea la bloc funcţionează cu mici deficienţe.
Pentru un alt microbuz nu sunt suficienţi copii.
Domnul consilier Cojocaru Ştefan solicită să se dea locurile de la bloc

pentru depozitarea lemnelor.
Se supune la vot Procesul–verbal al şedinţei anterioare, fiind aprobat cu

11 voturi ,,pentru’’.
Şedinţa de astăzi este declarată închisă.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal.

Preşedinte de şedinţă                                                   Secretar,
Consilier,

Tomescu Gheorghe                                             Cristina CHIŢAN


